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Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Minek tulajdonítja az EMMI a sajátos nevelési igényű gyermekek számának jelent ős
növekedését?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Nemzet nemrég arról írt az EMMI adataira hivatkozva, hogy egy év alatt több min t
4700-zal nőtt a sajátos nevelési igényű gyerekek száma . Az elmúlt években évente legfeljeb b
ezer fővel emelkedett ez a létszám, így a mostani változás kiugrónak tekinthető .

Ezzel kapcsolatban a következő kérdéseket teszem fel :

Minek tulajdonítja az EMMI a sajátos nevelési igény ű gyermekek számának jelentős
növekedését? Mire utal ez a növekedés és milyen következtetést vonnak le bel őle? Milyen
szükséges lépések megtételét indokolja a váratlan növekedés? Számítanak-e tovább i
tendenciaszerű növekedésre?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2017 . január 13 .

országgyűlési képviselő

Tisztelettel,

Ikotity István
országgyűlési képviselő (LMP)
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